
 

  

           Zápis z 4/24 . jednání osadního výboru Bohdašín 

Dne 6.12.2024 v místní restauraci 

 

Přítomní členové: Prouza Pavel, Sedláčková Lenka, Kubečková Martina, Brož Ladislav, Pinkava 

Zdeněk, Pavel Faifer 

Pověřený člen rady: místostarosta Jiří Regner 

Omluveni: Pavel Staněk, 

Hosté:   

                        

              Zahájení a schválení programu: 

Předseda výboru zahájil jednání a konstatoval, že osadní výbor je usnášeníschopný. Byl schválen 

následující program: Pro 5, Proti 0. 

              1. Kontrola plnění usnesení a úkolů ze zápisu osadního výboru konaného 17.5.2024 

              1. Revitalizace hřiště 

              Z důvodu neukončeného stavebního řízení se odkládá projekt nového hřiště na r.2026 

               Rozpočet hřiště bude schvalován v r.2025 

  O změnách v projektu bude informovat p. místostarosta Jiří Regner. 
 

             2. Památník obětem 2sv.války    

              P. Regner předložil návrh na opravu. 
              Osadní výbor předkládá tyto požadavky:   
                                                                                          1.  Podezdívku dle zamyšleného návrhu instalovat jen     
                                                                                            v zadní častí památníku. 
                                                                                            
                                                                                         2.  Po stranách památníku umístit stromy v řádě tak jsou                        
                                                                                               nyní „tůje“ 
                                                                                           

                                                                           3.  Stávající dláždění zachovat ve stejné velikost i ploše. 

                                                                              

                                                                           4.   Stávající stožáry na vlajky nahradit konstrukcí která 

                                                                              bude umístěna v zadní častí památníku s možností  

                                                                              rozvinout vlajku do tvaru obdélníku. 

                                                                             



                                                     5. Do prostoru památníku instalovat do země konzoli pro vánoční  

                                                         strom. Umístění konzole projednat s architektem. 

                                                        Prosíme do další schůze osadního výboru předložit návrh s těmito  

                                                        Požadavky. Děkuji. 

 

 

           4. ÚPRAVA STOŽÁRŮ VEŘEJNÉHO OSVĚTLENÍ 

1. Stávající veřejně osvětlení vyměněno. 

 2. Zadán nový požadavek na umístění nového světla před kapli na 

Bohdašíně. Schváleno.  Světlo instalováno. 

                                                    3. Na cestě na Náměrka a na cestě do Horního Kostelce jsou světla  
                                                        daleko od sebe. Komunikace je nedostatečně osvětlena. Os.v.  
                                                        předkládá požadavek k doplnění světel.    
                                                        Stožáry světel budou prodlouženy. Pokud se osvětlení nezlepší     
                                                        bude řešeno.  Termín opravy ? 
 
                                                     4. Žádost občanů z Bohdašína z č. p. 20,93,53 a 89 na Krkavčině o    
                                                         možností instalace veřejného osvětlení. Bude projednáno na další  
                                                         schůzi.        
                                                         Pavel Prouza předal nákres umístění světel. Instalace v řešení. 

 

8.  ÚDRŽBA POZEMKŮ:          1. Nutná údržba stromů kolem cesty u bývalého smeťáku.  

   Dne 7. 9. 2024 v noci spadl jeden ze stromů. Hniloba 

   Fotky přeposlány p. Regnerovi . 

   Dle katast.nem. p.č.310/11 vlastní p. Tomáš Burdych.  

   Podá si žádost na městě na pokácení těchto stromů.     

                                                                    Přeposlat také Správě silnic KHK k dořešení p.č. 310/8 a 310/13.  

    Trvá.  

                                                                  2.  Umístění žlabu k opravené cestě u Pinkavů 

Bude prověřeno umístění elektrického kabelu mezi lampami 

veřejného osvětlení, kde by mělo dojít k případnému umístění 

žlabu. 

Bude projednáno po dohodě na místě.  

Trvá. 

 

                                                     3. Nátěr stěny kontejnerů před hospodou vedle památníku. 

                                                                      Stěna bude odstraněna.  Kontejner na sklo bude přemístěn na jiné      

                                                                       místo. 

                                                          Termín nestanoven. Bude řešeno s pam.2sv.války. 

 

                                                      4. Termín rekultivace skládky.  

   Byla podána žádost na změnu územního plánu na veřejnou zeleň. 

    Jak bude probíhat rekultivace budeme informováni.  

                                                                        Na skládku budou umístěny betonové panely pro nákl. automobily. 



                                                                      Instalace panelů proběhla částečně.  

                                                                     Stále dochází ke znečisťování komunikace do H. K. 

 

Urychlit jednání na výstavbu chodníku do Horního Kostelce 

z Bohdašína. Skládka je městem Č. K. využívána ke skladování 

různých materiálů. Cesta do H. K. je často znečištěna hlínou z této 

skládky. Občané Bohdašína na tento stav poukazují delší dobu. 

 

 Byl přislíben dočasný chodník z betonových panelů.  

 Termín instalace na  jaře r. 2025. 

 

5. Zahájit jednáni s p. Středou o odkoupení pozemku na chodník od 

restaurace směrem k bývalé skládce odpadů.  

P. Středa stanovil podmínku aby byli vykoupeny pozemky najednou 

od ostatních majitelů a chodník navazoval po celé délce cesty 

k bývalému smeťáku. 

 

Jedná se o pozemky 283/3 Faltová Eva Mgr. ½ a Pfeiferová Alena ½ a 

pozemek 294/2 Forman Ladislav. 

Trvá. Pozemky nevykoupeny. 

Nové požadavky:                                  1.  

Oprava cesty na lána od křižovatky pod Bohdašínem. Zvýšena 

prašnost a cesta ve špatném stavu. 

P. Regner zajistí projednání na městě možnost cestu opravit 

asfaltovým obrusem a při této opravě také zajistí jaké jsou možnosti 

opravy mostu u přečerpávací stanice splaškové kanalizace.  Přes 

most přijíždí těžké nákladní  automobily. Průměr potrubí potoka 

Olešenky pod tímto mostem nedostatečné. 

Projednáno. Potrubí pod cestou bude vyměněno. Cesta bude 

zpevněna obrusem. 

 

2. 

Žádost na cestu na Náměrka. Od kaple na Bohdašíně umístit značku 

z důvodu bezpečnosti obyvatel o maximální rychlosti 30km/h a 

značku se zákazem nad 3,5t.Tato cesta je opravena a chceme 

předejít k jejímu zničení nákladními  automobily kteří si tudy cestu 

zkracují do Rtyně v Podkrkonoší. 

Byla zde umístěna značka zákaz nad 1,5t. Byla odstraněna???? 

Projednáno. MÚ Zamítnuto. Požadavek trvá. 

 

                                                         

Zapsal : Prouza Pavel 

Dne 6.12.2024 

Ověřil : Ladislav Brož 

 


